
Zápis z 2. jednání Komise pro rekonstrukci železnice, 29.3.2023 

přítomni: p. Hradilek, p. Špetlák, p. Biskup, p. Provázek, p. Ševčík, p. Pánek, p. Pretel 

omluven: p.Kratochvíl p. Wolf 

host: p. Jech 

 

tajemník: Jitka Drahokoupilová 

 

Setkání komise se uskutečnilo za účelem informování o průběhu jednání se SUDOPem, na 

základě připomínek města k projektové dokumentaci k veřejně prospěšné stavbě 

„Optimalizace trati Černošice (včetně) - Odb. Berounka (mimo)“.  

Konkrétní připomínky k dokumentaci byly osobně projednány s projektanty SUDOPu, za 

město se schůzky zúčastnil Ing. Hradilek a ing. arch. Štáfek. 

 

 

Předseda komise: Mgr. Šimon Hradilek 

Zapsala: Jitka Drahokoupilová 


